
Protokoll fört vid Extra föreningsstämma med Fiberföreningen Trilleholm-Boterstena

Datum: 20160808

Plats:  Marci  Hus Ul lervad

Deltagare: Se bif deltagarförteckning

5 1 Mötets öppnande

Ordföranden Truls Wiberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna efter att ha informerat
,.J om nuläget i föreningen och hur förslaget är för att bygga fibernätet.

$2 Dagordning

' Dagordningengodkändes.

93 Val av ordförande för extrastämman

Till ordförande för stämman valdes Truls Wiberg

94 Ordförandens val av sekreterare förstämman

Till att föra protokollet utsägs Anita Nordqvist.

55 Val av 2 justerare samt rösträknare

Erik Pettersson och Mattias Rickardsson valdes som justerare tillika rösträknare

56 Fräga om stämman är stadgeenligt utlyst

Medlemmarna pä Stämman var överens om att kallelse gätt ut enligt stadgarna

57 Information om Zitius erbjudande och anslutningsavtalet

Truls informerade om erbjudandet frän Zltius och om anslutningsavtalet. Se bif bildspel.

58 Styrelsens förslag till godkännande och byggandet av fiberförbindelsen

Styrelsens förslag är att stämman accepterar Zitius erbjudande av den 14 juli 2016 som nyss
visats under dagordningens $7 - se bilaga 1.

Medlemmarna har innan styrelsemötet fätt tillsänt Zitius erbjudande i form av
anslutningsavtalet. Medlemmarna pä stämman röstade ett enhälligt ja till förslaget som
innebär att Zitius fär bygga fibernätet med hjälp av underentreprenörer och Scanova övertar
fi bernätet frän entreprenören.

Ordföranden upprepade frägan och fick även nu ett klart och enhälligt ja!



I 9 Mötet avslutas

Ordföranden avslutar mötet genom att tacka samtliga för att ha deltagit och ber alla att

senast den 26/8 lämna in anslutningsavtalen til l styrelsen.
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Truls Wiberg Anita Nordqvist

Mattias Rickardsson


